
ACTA SEGONA REUNIÓ CONSELL DE LA VILA 

28 DE NOVEMBRE DE 2009 

 
Lloc de la reunió:  Petra, Sala d’Actes de la Casa de la Vila. 
 
Data:    28 de novembre de 2009. 
 
Hora d’inici:  11:00 hores. 
 
Hora d’acabament: 13:00 hores. 
 
President:  Joan Font Massot 
 
Assistents:  Gabriel Bauçà, representant d’Unió Musical. 
 
   Pere Josep Bauçà Ferrer, representant Associació de joves. 
 
   Maria Huguet Gual, representant del GOB. 
 
   Pau Riutort Castilla, representant de Grup Puig de Bonany. 
 
   Antoni Salom Genovard, representant de Serra Mamerra. 
 
   Antonio Mercadal Obrador, representant de l’Associació de  
   persones majors de Petra. 
 
   Catalina Forteza, representant de Mercuri Teatre. 
 
   Beatriu Ribot i Amengual, representant de la Fundació Jaume  
   Ribot i Amengual. 
 
   Josep Moragues Riera, representant de l’Associació del comerç i  
   l’industria de Petra. 
 
   Rafel Font, representant de l’AMIPA. 
 
   Lluís Grimalt Gual, representant d’Unió Mallorquina. 
 
   Caterina Mas Bennassar, Tinent de Batle de l’Ajuntament. 
 
   Sebastià Reixac Genovard, regidor de l’Ajuntament de Petra. 
 
Caràcter de la reunió: Ordinària.  
 
Actua de secretària: Caterina Mas Bennassar, Tinent de Batle de l’Ajuntament de  
   Petra. 
 
 



1. PRESSUPOSTS 2010 

 

 Sebastià Reixac explica els pressuposts del 2009 i del 2010, indicant quines 

partides formen les despeses i quines partides formen els ingressos. 

 El representant de Serra Mamerra  comenta que el pressupost municipal no és un 

tema a tractar a les reunions del Consell de la Vila, ja que és un tema avorrit, i a més a 

més, el pressupost municipal s’aprova al Ple de l’Ajuntament i no a les reunions del 

consell. 

 Sebastià Reixac respon què el que es pretén és involucrar a la gent en les 

decisions polítiques i, en aquest cas, l’objectiu és millorar el pressupost de l’any que ve 

amb les propostes dels membres del consell. 

 Gabriel Bauza, representant d’Unió Musical, comenta que seria interessant que 

el consell es reunís 6 o 7 cops a l’any per debatre qüestions que afecten al municipi i 

així augmentar la força de les entitats culturals dins el propi ajuntament. 

 Sebastià Reixac explica que per un bon funcionament del Consell, són els propis 

membres els qui s’han de moure i fer propostes. 

 Gabriel Bauça afirma que perquè el consell funcioni bé, ha de ser una cosa 

nostra i el més àgil possible. 

 El representant de Serra Mamerra demana informació sobre les obres de 

l’escola, la via de circumval·lació i les vies del tren, i es respost per Sebastià Reixac. 

 Per altra banda Maria Huguet, representant del GOB, planteja una sèrie de 

qüestions referents al catàleg de patrimoni, la productivitat i les gratificacions. Aquesta 

és contestada  per part de Sebastià Reixac. 

 Seguidament, Antoni Salom comenta que els pressuposts s’haurien de presentar 

de manera més clara i Sebastià Reixac contesta que hi ha un format establert per llei. 

 Lluís Grimalt Gual, representant d’Unió Mallorquina, s’interessa per la partida 

destinada a les subvencions a rebre per les entitats culturals.  

 El representant de l’Associació d’empresaris i la representant de Mercuri Teatre 

diuen que la seva associació no està inclosa dins la llista d’entitats locals que reben 

subvencions. 

 Maria Huguet demana quin criteri segueix l’Ajuntament de Petra a l’hora de 

concedir subvencions a les entitats culturals i afegeix que segons el seu criteri, 

l’ajuntament no hauria de donar ajudes a les entitats, ja que aquestes organitzen 



activitats perquè els hi agrada fer-ho i l’Ajuntament no te perquè finançar els hobbies de 

ningú. 

 Catalina Fortesa afegeix que les subvencions són totalment necessàries per a les 

associacions. La representant de Mercuri Teatre diu que ningú fa res a canvi de res, i 

que les activitats no es fan per guanyar doblers, però tampoc se s’han de perdre. Pere 

Josep Bauçà, president del grup de joves, comenta que està totalment d’acord amb el 

que ha comentat na Catalina Forteza. 

 El representant d’Unió Musical afegeix que a Petra hi ha molta gent que 

inverteix doblers propis.  

 Antoni Salom, representant de Serra Mamerra, diu que les entitats han de rebre 

subvencions realitzin o no activitats, ja que d’aquestes i de les seves activitats se’n 

beneficia molta gent. 

 El representant d’Unió Mallorquina intervé dient que només haurien de rebre 

subvencions aquelles entitats que organitzen activitats. 

 Pau Riutort afegeix que les associacions haurien de donar les gràcies quan reben 

alguna ajuda. 

 El representant de l’AMIPA diu que cada associació s’ha d’espavilar per ella 

mateixa sol·licitant les subvencions que van sortint del CAIB i del CIM. 

 Finalment, Sebastià Reixac comenta que el pressupost del 2010 no és definitiu, 

que es presentarà dijous 3 de desembre i després es posarà a exposició pública per si 

algú vol fer cap tipus de reclamació. 

 

2. PRESENTACIÓ ESTUDI DE MOBILITAT. 

 

 Caterina Mas Bennassar realitza la presentació del Nou Pla de mobilitat urbana 

sostenible del nucli de Petra. 

 Davant la falta de material per poder fer una correcta exposició del pla, la 

presentació definitiva s’ajorna per a una pròxima reunió, en la que prèviament s’haurà 

passat una còpia del pla en CD a tots els membres del consell. 

 

 Fora de l’ordre del dia, uns quants membres del consell demanen si sempre ha 

d’assistir a les reunions la mateixa persona acreditada de cada associació. Caterina Mas 

respon que en aquests moments no hi ha un reglament que ho reguli i que la pregunta es 

contestarà a la pròxima reunió 



 Per altra banda es fixa l’ordre del dia de la pròxima reunió: 

- Aprovació del reglament propi del Consell de la Vila. 

- Elecció del vicepresident. 

- Presentació de l’estudi de mobilitat. 

 Finalment es canvia la data de les reunions als dimarts a les 21:00 hores. 

 

 I no havent-hi més assumptes a tractar, d’ordre de Presidència s’aixeca la sessió, 

de tot el que, com a Secretària, en don fe. 

 

 

 Petra, 28 de novembre de 2009. 

 

 

 

 


